
О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т  –  Л Е В С К И        
 

Общински съвет – Левски с поименно гласуване /Приложение № 4/, прие  
      

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 
№ 354 

гр. Левски, 26.10.2017г.       
 
 
относно: Актуализиране на Програмата за управление и разпореждане с имоти 
общинска собственост за 2017г.  
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.8, ал.9 от ЗОС и чл.4б, ал.2 
от Наредба № 4 за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество,  
 

ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ –   ЛЕВСКИ  
 

Р Е Ш И :   
 

 Актуализира Програмата за управление и разпореждане с имоти 
общинска собственост за 2017г. в Община Левски както следва:  
 Допълва раздел ІІІ т.Д „Имотите, които Община Левски възнамерява да 
предложи за отдаване под наем” със следния имот:  
 Едноетажна сграда с идентификатор 43236.401.1403.7, построена в 
поземлен имот с идентификатор 43236.401.1403 /номер по предходен план: упи 
V, кв.43 по ПУП на гр.Левски/, съгласно кадастралната карта и кадастралните 
регистри на гр.Левски    – за офис на политическа партия.  
 

ГЛАСУВАЛИ:     
За – 20 общински съветници, 
Против – няма,  
Въздържали се – няма.     
 
Мотиви: Решението е прието на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.8, ал.9 
от ЗОС, чл.4б, ал.2 от Наредба № 4 за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество и заявление с вх.№ РД-94-00-
1600/13.10.2017г. от председателя на Общински съвет БСП гр.Левски за 
предоставяне под наем на имот – частна общинска собственост, за офис на ПП 
БСП. Съгласно ЗПП, ЗДС и ЗОС държавата и общините предоставят под наем 
помещения без търг или конкурс на парламентарно представени политически 
партии за осъществяване на тяхната дейност. Помещението е подходящо за 
предоставяне по посочения по-горе ред и не е необходимо за задоволяване на 
други нужди на Община Левски.  

    
ДОЧКО ДОЧЕВ: /п/   
Председател на Общински съвет – Левски   
МЕРЗИЕ АЛИЕВА: /п/   
Младши експерт „Обслужване на Общински съвет”  
 
Вярно с оригинала при Общински съвет,  
Мерзие  Алиева:   
Младши експерт „Обслужване на Общински съвет”  


